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PROTOKÓŁ  NR 22/2006 

z posiedzenia 
Komisji Samorządu i Ładu  Publicznego 

Rady Miasta Gdańska, 
które  odbyło  się 01  grudnia  2006r. 

Posiedzenie Komisja  rozpoczęła  o  godz.  godz.  15,00 

Obecność: 
Posiedzenie  Komisja    odbyła    w  pełnym  7osobowym  składzie,  wg    załączonej  listy 
obecności, która  stanowi załącznik  nr  1  do protokołu. 

Lista  osób pozostałych  uczestniczących   w posiedzeniu   Komisji  stanowi załącznik nr  2 
do protokołu. 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący  Komisji powitał wszystkich   obecnych i przedstawił 
porządek    posiedzenia,  który    stanowi  załącznik  nr    3    do  protokołu,    a  do  którego    nie 
zgłoszono uwag i  przyjęto   jednogłośnie    5 głosami za. 

Porządek posiedzenia: 

1.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały   w   spr awie  ustalenia   wynagrodzenia 
dla Prezydenta  Miasta Gdańska   druk nr 21 

2.  Opiniowanie    pr ojektu    uchwały    w    sprawie    upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Miasta  Gdańska  do  dokonywania  czynności z 
zakresu prawa pracy  w  stosunku  do Prezydenta Miasta   druk nr 22 

3.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały w spr awie 
zmiany  uchwalenia budżetu miasta Gdańska  na  r ok 2006   druk nr 27 

4.  Opiniowanie    pr ojektu    uchwały    w  sprawie  określenia  stawek  opłaty 
miejscowej w mieście Gdańsku, termin płatności i sposobu jej poboru   
druk nr 14 

5.  Opiniowanie  pr ojektu uchwały    w spr awie  określenia zasad ustalania 
poboru oraz terminu  płatności i  wysokości stawek opłaty  targowej na 
terenie miasta Gdańska    druk nr 17 

6.  Opiniowanie  pr ojektu  uchwały  w sprawie określenia wysokości stawek 
podatku od  środków transpor towych    druk nr 18 

7.  Przyjęcie    uchwały   w sprawie   wstąpienia  kandydata  z  tej  samej    listy 
na miejsce  r adnego  w  związku z  wygaśnięciem  mandatu
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8.  Przyjęcie  pr ojektu  uchwały  w sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji 

Turystyki i Promocji Miasta  oraz  Komisji  Rewizyjnej 

9.  Przyjęcie  pr ojektu  uchwały  w sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji 
Polityki Gospodarczej i Morskiej oraz  Komisji  Kultury i Spor tu 

10.Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja 

PUNKT  1 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w    sprawie    ustalenia    wynagrodzenia    dla 
Prezydenta  Miasta Gdańska   druk nr 21 
 

Przedmiotowy  projekt    uchwały    omówił    Pan  Wojciech   Mikołajewski    Zastępca 
Dyrektora  Wydziału  Kadr i Organizacji. 
Wyjaśnił,  że    na  podstawie      art.    20    ust,    3    ustawy    o  pracownikach    samorządowych 
maksymalne    wynagrodzenia    Prezydenta  Miasta    Gdańska  nie  może    przekroczyć 
siedmiokrotności    kwoty  bazowej.    Aktualna    kwota    bazowa,    którą  określa  ustawa 
budżetowa  wynosi 1.726,94  zł .  Daje  to kwotę 12.087,18  zł  brutto. 
Aktualne  wynagrodzenia  Prezydenta  wynosi  11.960 zł,. 
W  tym  projekcie  uchwały  proponuje  się, aby wynagrodzenie  Prezydenta  wynosiło: 
•  zasadnicze    5.280  zł 
•  dodatek  funkcyjny    2.310 zł 
•  dodatek za   wysługę  lat    zgodnie z obowiązującymi przepisami – dodatek stażowy      na 

dzień  dzisiejszy wynosi  19% i liczy się od  wynagrodzenia zasadniczego. 

Komisja    po    krótkich    wyjaśnieniach    dotyczących  kwestii    formalnych    przystąpiła    do 
głosowania. 

Opinia: 
Komisja    4 głosami za, przy   1 głosie   wstrzymującym    się    pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt   uchwały, a zawarty w druku  nr 21  (Opinia Nr 22/1/06) 

PUNKT  2 
Opiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Przewodniczącego 
Rady Miasta  Gdańska  do  dokonywania   czynności z zakresu prawa pracy  w 
stosunku  do Prezydenta Miasta   druk nr 22 
 

Przedmiotowy  projekt    uchwały    omówił    Pan  Wojciech    Mikołajewski    Zastępca 
Dyrektora  Wydziału  Kadr i Organizacji. Powiedział  między innymi, że: 
Zgodnie z   art. 4 ust. 1 ustawy z  dnia 22 marca 1990r. o pracownikach samorządowych rada 
miasta może   ustalić   w    jakim  zakresie czynności w sprawach z    zakresu prawa   pracy   w 
stosunku    do    prezydenta miasta może   wykonywać przewodniczący    rady.   Z  prawa    tego 
wyłączone jest  prawo   do  ustalania i zmiany wynagrodzenia  prezydenta. 
Dotyczy   ono  podpisywania wniosków  urlopowych, delegacji, pozostałe    świadczenia   dla 
prezydenta, jak np. nagrody  jubileuszowe.
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W związku z powyższym i z uwagi  na konieczność zapewnienia sprawnego i elastycznego 
wykonywania  przez  Prezydenta  Miasta  Gdańska  obowiązków  i  korzystania  z  uprawnień 
pracowniczych podjecie niniejszej  uchwały  jest zasadne. 

Komisja po  krótkich  dodatkowych  wyjaśnieniach, nie zgłaszając  uwag do przedmiotowego 
projektu  uchwały, przystąpiła  do   głosowania. 

Opinia: 
Komisja, jednogłośnie    6 głosami za  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały,  zawarty w druku  nr 22  (Opinia Nr 22/2/06) 

PUNKT  3 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie    zmiany    uchwały  w  sprawie 
zmiany    uchwalenia budżetu miasta Gdańska   na    rok 2006   druk  nr 27  ( w 
zakresie działania  komisji) 
 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  omówił  Pani Teresa  Blacharska   Dyrektor   Wydziału 
Finansowego. Powiedziała między innymi, że: 
Generalnie    jest    to   duża korekta budżetu, ale w  zakresie   zadań związanych z działaniem 
komisji  niewielka.. 
Wygenerowane    są    dodatkowe      dochody,  przede  wszystkim  ze  sprzedaży    mienia 
wieczystego    użytkowania.  Również    są    oszczędności  w  wydatkach    a  niektóre    z  nich 
spowodowane tym, że  zadania  inwestycyjne  nie będą  zrealizowane    w tym  roku, przede 
wszystkim w związku z przedłużającymi  się  procedurami   przetargowymi. Korekta  ta   jest 
niezbędna  do  urealnienia  budżetu  i nie  zaciągania  kredytu. Jak wiadomo budżet  zamykał 
się   deficytem i kredytem  do zaciągnięcia  w  wysokości  205 mln zł. 
Obecna korekta  budżetu powoduje, że  w budżecie planuje się  kredyt  w  wysokości  tylko 
9,8 mln zł  i  którego  też  nie zaciągniemy.   W sumie w  tym  roku  nie będzie  zaciągnięty 
kredyt na  finansowanie wydatków. 
Jeśli    chodzi    o    wydatki  na  zadania  związane    z  działaniem  Komisji,    to    zwiększenie 
wydatku na  modernizację  siedziby Straży Miejskiej   o kwotę  30  tys.  zł. 

Komisja  nie   zgłosiła  uwag  do  powyższego  projektu  uchwały  i bez dyskusji  przystąpiła 
do  głosowania. 

Opinia: 
Komisja, jednogłośnie    6 głosami za  pozytywnie zaopiniowała  przedmiotowy  projekt 
uchwały,  zawarty w druku  nr 27  (Opinia Nr 22/3/06) w zakresie  działania komisji. 

PUNKT  4 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie  określenia  stawek  opłaty 
miejscowej w mieście Gdańsku, termin płatności i sposobu jej poboru   druk nr 
14 
 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  omówiła  Pani Teresa  Blacharska   Dyrektor   Wydziału 
Finansowego. Powiedziała między innymi, że:
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Opłatę  miejscową  pobiera   się   od  osób przebywających w mieście  Gdańsku  dłużej niż 
dobę,  przebywających  w  celach    wypoczynkowych,    turystycznych  i  szkoleniowych. 
Proponuje   się  stawkę  1,60  zł od  osoby  za   1 dobę . Zniżkę   czyli  50%  stawki  bazowej 
proponuje  się  pobierać  od  emerytów,  rencistów  oraz  dzieci  i  młodzieży    szkolnej. 
Maksymalna stawka  tej  opłaty   wynosi  1,74  zgodnie z ustawą. 
Również    jest  obowiązek      uchwalenia  przez    radę      inkasentów    opłaty  miejscowe. 
Inkasentami  tej  opłaty  są  kierownicy    hoteli,  właściciele      domów wczasowych  i w      tym 
projekcie  uchwały  zostali oni  wymienieni. 
W  § 4  ust.  2   jest  zapis mówiący o tym, że  inkasentami  mogą   być  również  kierownicy 
jednostek,  nie wymienionych w    załączniku. Wiemy,  że    rozpoczęły    się    budowy      hoteli, 
domów  wypoczynkowych i aby nie  było sytuacji, że nie mogą  oni  pobierać   tej  opłaty , 
dlatego w  uchwale  tej  zaproponowaliśmy taki zapis. Nie wiemy  również, czy  RIO nam nie 
zakwestionuje    tego    zapisu,  gdyż  jest    interpretacja    Wojewódzkiego  Sądu 
Administracyjnego, że  Rada uchwala  konkretnych inkasentów. 

Mariusz  Pankowki   członek komisji  zaproponował, aby  zniżką  50procentową  objąć 
również  studentów.  Zgłosił  wniosek  formalny, aby  w § 2  po słowie „rencistów”  dopisać 
słowo  „ studentów”. 

Marcin Skwierawski – członek Komisji  poparł  ten wniosek. 

Komisja przeprowadziła  krótką  dyskusję w tym temacie po czym 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji  poddał  pod  głosowanie  w/w  wniosek, 
który  Komisja  przyjęła, jednogłośnie    7 glosami za. 

Teresa  Blacharska   Dyrektor  Wydziału  Finansowego poinformowała, że  rozezna  ten 
temat i o ile   studenci  nie mieszczą się  w młodzieży szkolnej,  to  na  sesji wnioskodawca 
zgłosi taką autopoprawkę. 

Na    tym zakończono  dyskusję  nad  w/w   projektem   uchwały    i  Komisja przystąpiła   do 
głosowania. 

Opinia: 
Komisja,  jednogłośnie    6 głosami za, przy   1   przeciwnym   pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt   uchwały,  zawarty w druku  nr 14  z  następująca  poprawką: 
W § 2 po słowie  „rencistów”  postawić  przecinek  i  dodać  wyraz   „studentów” (Opinia 
Nr 22/4/06) . 

PUNKT  5 
Opiniowanie  projektu uchwały    w sprawie  określenia zasad ustalania poboru 
oraz terminu  płatności i  wysokości stawek opłaty  targowej na  terenie miasta 
Gdańska    druk nr 17 
 
Przedmiotowy  projekt  uchwały  omówiła  Pani Teresa  Blacharska   Dyrektor   Wydziału 
Finansowego. Powiedziała między innymi, że: 
Maksymalna, dzienna stawka  opłaty   ogłoszona     przez  Ministra   Finansów  na podstawie 
komunikatu Prezesa  GUS  wynosi  662,21 zł.   Jest  to bardzo wysoka  stawka i jeżeli  jest 
stosowana,    to  tylko    na  terenach    giełd  samochodowych.  W    Gdańsku  nie  ma    giełdy 
samochodowej, ale  gdyby taka  giełda  powstała,  to  w uchwale  tej  proponuje  się  stawkę 
6 zł.  Pozostałe  opłaty targowe   wg  formy  sprzedaży  poniesione  zostały  średnio o  2,2% 
w stosunku  do  roku 2006r.
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W  uchwale    również    wymienione  są  podmioty    i  osoby,  które  uprawnione    są    do 
pobierania opłaty    targowej, czyli są  inkasentami  jak  również   określone  są zasady poboru 
tej  opłaty. Wynagrodzenia  inkasenta z tytułu  opłaty  targowej  wynosi  20% zainkasowanej 
kwoty. 

Komisja  nie  zgłosiła    uwag    do    przedmiotowego    projektu    uchwały  i  bez    dyskusji 
przystąpiła  do głosowania. 

Opinia: 
Komisja    5  głosami  za,  przy    2  glosach   wstrzymujących    pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt   uchwały,  zawarty w druku  nr 17  (Opinia Nr 22/5/06). 

PUNKT  6 
Opiniowanie    projektu    uchwały    w  sprawie  określenia  wysokości  stawek 
podatku od  środków transportowych    druk nr 18 
 
Przedmiotowy  projekt  uchwały  omówiła  Pani Teresa  Blacharska   Dyrektor   Wydziału 
Finansowego. Powiedziała między innymi, że: 
Proponuje  się  wzrost  stawek średnio  o  0,91 % . Stawki dla  samochodów  ciężarowych , w 
szczególności do  12  ton są znacząco  niższe   od stawek maksymalnych określonych przez 
Ministra Finansów. 

Komisja po  krótkich  dodatkowych  wyjaśnieniach, nie zgłaszając  uwag do przedmiotowego 
projektu  uchwały, przystąpiła  do   głosowania. 

Opinia: 
Komisja    5 głosami z, pryz   2 głosach  wstrzymujących  się   pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy  projekt   uchwały,  zawarty w druku  nr 22  (Opinia Nr 22/6/06) 

PUNKT  7 
Przyjęcie    uchwały    w  sprawie    wstąpienia  kandydata  z  tej  samej    listy    na 
miejsce  radnego  w  związku z  wygaśnięciem  mandatu. 
 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
W związku z wygaśnięciem  mandatu   radnego Pawła  Adamowicza  na  jego  miejsce wstępuje  z tej 
samej listy    Arkadiusz  Żukowski.. 
Dyrektor  Delegatury Krajowego Biura  Wyborczego   w  Gdańsku   Piotr Czajkowski  wpisie DGD 
7721/9/06  z dnia 1   grudnia 2006   potwierdził, że kandydatem na    radnego   z  tej samej  listy, który 
uzyskał kolejno największą liczbę  głosów  jest Pan Arkadiusz Żukowski 

Komisja    jednogłośnie   7 głosami za   opowiedziała  się za przyjęciem projektu  uchwały 
w  tej  sprawie  i    wystąpieniem  z wnioskiem  o wprowadzenie  tego  projektu    uchwały    pod 
obrady najbliższej sesji. . 

PUNKT  8 
Przyjęcie    projektu    uchwały    w  sprawie    uzupełnienia    składu    Komisji 
Turystyki i Promocji Miasta  oraz  Komisji  Rewizyjnej 
 
Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Projekt    uchwały    dotyczy    powołania    radnego  Arkadiusza  Żukowskiego    do    składu 
osobowego  Komisji Turystyki i Promocji  Miasta  oraz  Komisji Rewizyjnej.
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Komisja    jednogłośnie   7 głosami za   opowiedziała  się za przyjęciem projektu  uchwały 
w  tej  sprawie  i    wystąpieniem  z wnioskiem  o wprowadzenie  tego  projektu    uchwały    pod 
obrady najbliższej sesji. 

PUNKT  9 
Przyjęcie  projektu  uchwały  w sprawie  uzupełnienia  składu  Komisji  Polityki 
Gospodarczej i Morskiej oraz  Komisji  Kultury i Sportu 
 

Jarosław  Gorecki   przewodniczący Komisji 
Projekt  uchwały  dotyczy  powołania  radnego Piotra  Skibę  do  składu  osobowego  Komisji 
Polityki  Gospodarczej i Morskiej oraz Komisji  Kultury i Sportu 

Komisja    jednogłośnie   7 głosami za   opowiedziała  się za przyjęciem projektu  uchwały 
w  tej  sprawie  i    wystąpieniem  z wnioskiem  o wprowadzenie  tego  projektu    uchwały  pod 
obrady najbliższej sesji Rady. 

PUNKT  10 
Wolne  wnioski, sprawy wniesione, korespondencja 
 
Komisja  ustaliła,  że  stałym dniem jej  posiedzeń  będzie  czwartek, tydzień  przed  dniem 
sesji,  godz. 16,00 sala  003. Porządki   obrad   tydzień  przed   terminem posiedzenia   będą 
dostarczane    do skrytek  radnych.,  na  tablicy  przy skrzynkach  oraz  w  Internecie. 

Następnie  Komisja  pokrótce    zarysowała tematy, którymi w  najbliższym  roku chciałaby 
się  zająć . I tak: 
•  współpraca    z  Policją.,  Strażą  Miejską  i  Strażą    Pożarną,  Wydziałem  Zarządzania 

Kryzysowego  i Ochrony   Ludności.    w najbliższym czasie    zaprosić    te  służby    na 
posiedzenie  Komisji, 

•  zmiana Statutu Miasta Gdańska  wraz   z Regulaminem Rady Miasta Gdańska , 
•  zmiana   uchwały  o dietach  dla  radnych, w kierunku  zdyscyplinowania  radnych, 
•  kontynuacja  monitoringu   w poprzedniej kadencji wiceprezydent  Szpak  zaproponował, 

że   przygotuje   projekt     kompleksowego   rozwiązania   dla   Gdańska, który     umożliwi 
pozyskanie środków  unijnych na ten cel, 

•  system GAMBIT , 
•  współpraca  z jednostki  pomocniczymi, 
•  posiedzenia  wyjazdowe,  wizje komisariatów, plaż przed sezonem… itp. 
Członkowie  komisja  przemyśli  jakim tematami  chcieliby  zając  się w  roku  2007    ujęte 
zostanie   to   planie   pracy, który Komisja   musi przedłożyć     przewodniczącemu  Rady   do 
końca  stycznia 2007r. 

Bogdan  Oleszek      członek  Komisji  zaproponował,  aby    dla    radnych    zorganizować 
szkolenie z udzielania pierwszej pomocy,  reanimacji. 

Na  tym posiedzenie  zakończono    godz. 16,30 
Przewodniczący Komisji 

Samorządu i Ładu  Publicznego 

Jarosław  Gorecki 
Protokołowała: 

Bogusława Pieklik
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